



Parc Sportif des 3 Tilleuls
Avenue L. Wienerlaan 60
Bruxelles 1170 Brussel



La MAISON DE L'ESCRIME is delighted to invite you to the

TOURNOI INTERNATIONAL CLAUDE HULIN – LECOMTE

Recreative épée tournament, teams of 2 : one lady and one man.

On Saturday November 30th 2019

The **HULIN** competition is open to teams of two fencers, one lady and one man. No reserve is accepted. The fencers do not need to be from the same club. The matches will be played in relay with the following sequence : A-1, B-2, B-1, A-2.

The registration fee is of: 30 €/team.

Appel : 13.00

Scratch : 13.15

Start of Compétition : 13.30

Registrations are due by November 26th 2019. The number of teams is limited ; priority will be given to the first ones registered. We ask participating teams to be accompanied by a referee when possible; an indemnification is forseen.

Registrations and enquiries : maison.escrime@escrime-ligue.be ; +32 474 77 58 37. When registering, please provide us a contact name, with telephone number and e-mail address.

La MAISON DE L'ESCRIME freut sich, Sie einzuladen zum

TOURNOI INTERNATIONAL CLAUDE HULIN – LECOMTE

Freundschafts-Degenturnier, Zweiermannschaften: eine Dame und ein Herr

Am Samstag, 30 November 2019

De **HULIN** Turnier ist offen für Zweiermannschaften: eine Dame und ein Herr. Eine Reserve ist nicht zugelassen. Die Fechter müssen nicht aus dem gleichen Verein kommen. Die Gefechte werden im Stafettensystem in der folgenden Reihenfolge ausgetragen: A-1, B-2, B-1, A-2.

Die Teilnahmegebühr beträgt 30 € pro Mannschaft.

Zeitplan: 13.00

Streichtermin: 13.15

Beginn: 13.30

Anmeldungen müssen bis zum 26. November 2019 erfolgen. Da die Anzahl der teilnehmenden Mannschaften begrenzt ist, melden Sie sich bitte so früh wie möglich an. Wir bitten teilnehmende Mannschaften falls möglich einen Kampfrichter mitzubringen; eine Vergütung ist vorgesehen.

Zur Anmeldung geben Sie bitte eine Kontaktperson mit Telefonnummer und E-Mail-Adresse an. Meldung & Anfragen: maison.escrime@escrime-ligue.be; +32 474 77 58 37.



Follow us on our Facebook page « La Maison de l'Escrime »